

15W40 B7 Top High

B7 Top High SAE 15W40 Es handelt sich um ein mineralisches Mehrbereichs-Schmiermittel, das für Fahrzeuge mit Benzin- und Dieselmotoren entwickelt wurde und mit anderen Kraftstoffen wie LPG und CNG kompatibel ist. Hoher TBN-Gehalt und hohe Reinigungskraft, was zu einer besseren Reinigung der Motorkomponenten und somit zu einem hohen Schutz des Motors vor Verschleiß und Ablagerungen führt. Hervorragendes Ansprechverhalten beim Kaltstart sowie unter allen Wetterbedingungen. Kompatibel mit Katalysatorsystemen. Die empfohlenen Wartungsintervalle liegen zwischen 15.000 und 20.000 km.

B7 Top High SAE 15W40 is a multigrade mineral lubricant designed for vehicles equipped with petrol and diesel engines and compatible with other fuels such as LPG and CNG. High TBN content and high detergent power, which means better cleaning of engine components and thus high protection of the engine against wear and the formation of deposits. Excellent response in cold starts, as well as in all weather conditions. Compatible with catalytic converter systems. Recommended maintenance intervals are 15,000 to 20,000 km.

EIGENSCHAFTEN/ PROPERTIES:

- Schutz des Motors vor Verschleiß
- Verhindert Ablagerungen
- Guter Kaltstart
- Protects the engine from wear
- Prevents deposit formation
- Good cold start

SPEZIFIKATIONEN/ SPECIFICATIONS:

API SL/CF ACEA A3/A4

VW 501.01 | VW 505.00 | MB 229.1 | Honda | Toyota.



15W40 B7 Top High

TECHNISCHE DATEN / TECHNICAL CHARACTERISTICS:

15W40 B7 Top High API SL/CF ACEA A3/B4

Eigenschaften/Properties	Einheit/Unit	Test	Wert/Value
Density @15.6°C	g/ml	ASTM D1298	0,873
Kinematic Viscosity @ 40°C	mm ² /S	ASTM D445	120
Kinematic Viscosity @ 100°C	mm ² /S	ASTM D445	16,2
Viscosity index (VI)		ASTM D2270	137
Flash Point, Cleveland open cup	°C	ASTM D92	231
Pour Point	°C	ASTM D97	-32
Total Base Number	mgKOH/g	ASTM D2896	10,4
Sulphated Ash	Mass%	ASTM D874	1,2

The information above is based on current production data and can vary within given tolerances. Temperature range is given as a guideline only. Information and data can be changed without previous notification. This information replaces prior editions.

SAFETY & HEALTH:

Sicherheitsdatenblätter sind auf Anfrage erhältlich und sollten für weitere Informationen herangezogen werden. Das Unternehmen haftet nicht für Schäden, die durch unsachgemäßen Gebrauch oder Nichtbeachtung von Vorsichtsmaßnahmen entstehen.

Security data sheet are available upon request and should be consulted for more appropriate information. The company shall not be liable for any damages caused by misuse, or if precautions are not taken.

